
1 

 

Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 46/2022 

XLVI Sesja w dniu 29 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 29 marca 2022 o godz. 09: 00, a zakończono o godz. 12: 26 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska nieobecna 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna HofmanKupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka JuraWalczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal otworzył obrady XLVI sesji Rady 

Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastępców 

Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę Kopaczewską, 



2 

 

Panią Monikę Jabłońską, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńska, 

Skarbnika Miasta Panią Honoratę Baranowską a także zebranych na sali dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą sieci Internet 

obserwują obrady.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek.  

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do 

systemu jest 23 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 marca br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XLVI sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XLV sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 1 

marca 2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z tym 

otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy wnoszą 

zmiany do porządku obrad. Poinformował także, iż zgodnie z § 53 Statutu Miasta 

Włocławek, w związku wycofaniem przez Prezydenta Miasta uchwały w sprawie 

pomników przyrody wprowadził zmianę polegającą na wykreśleniu ww. punktu. 

Radni nie wnieśli zmian do zaproponowanego porządku obrad komisji.  

Natomiast Przewodniczący Rady Miasta zgłosił wnioski o rozszerzenie porządku 

obrad: 

• wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLVI sesji w punkcie nr 3 o uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących 

ochronie powietrza na terenie miasta Włocławek. 

• wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLVI sesji w punkcie nr 6 o uchwałę 

w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania 

zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej 

prognozie finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu 
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Miasta Włocławek związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub 

zakupów inwestycyjnych w celu realizacji zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa wraz z autopoprawką. 

• wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLVI sesji w punkcie nr 7 o uchwałę 

w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na rzecz 

obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. 

Zawiadamiając ponadto, że przedmiotowe projekty uchwał uzyskały opinie komisji 

stałych, zatem został spełniony wymóg § 55 Statutu Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad XLVI sesji w punkcie nr 3 o uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy 

Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 

powietrza na terenie miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Mariola Gawłowska, Agnieszka Jura Walczak 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad XLVI sesji w punkcie nr 6 o uchwałę w 

sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania zmian w 

planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu Miasta Włocławek związanych z 
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wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych w celu realizacji 

zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa..  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (2) 

Mariola Gawłowska, Agnieszka JuraWalczak 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad XLVI sesji w punkcie nr 7 o uchwałę w 

sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na rzecz obywateli 

Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 
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Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Mariola Gawłowska, Agnieszka Jura Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowe wnioski uzyskały akceptację Rady Miasta. Tym samym 

rozszerzony został porządek obrad XLVI sesji Rady Miasta. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym począwszy od dnia 1 marca 2022r., 

czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do obrad sesyjnych w dniu dzisiejszym, która 

przedstawia się następująco: 

Prezydent Miasta zakomunikował, że priorytetem działań samorządu w ciągu 

ostatniego miesiąca jest pomoc uchodźcom z Ukrainy. W miniony czwartek, 24 

marca obchodzony był KujawskoPomorski Dzień Solidarności z Ukrainą. Wraz z 

mieszkańcami Włocławka zebraliśmy się na palcu Wolności, by zaprotestować 

przeciwko brutalnej napaści Rosji na Ukrainę i wyrazić nasze wsparcie dla 

uchodźców. Najważniejsze, by osoby uciekające przed wojną znalazły bezpieczne 

schronienie. Cały czas realizowane jest zabezpieczenie logistyczne tymczasowych 

miejsc pobytu we Włocławku. Uchodźcom z Ukrainy oddano do dyspozycji: siedzibę 

byłego Domu Dziecka przy ul. Krętej, budynek dawnego hotelu „Ratuszowego” przy 

ul. Bojańczyka oraz gmach Hali SportowoWidowiskowej. Na poszczególnych 

osiedlach uruchomione zostały punkty zbierania darów. Punkty te czynne są siedem 

dni w tygodniu. Przygotowywany jest również transport darów dla naszego 

partnerskiego miasta Izmaił, na Ukrainie. Wspaniałe, wielkie serca mają mieszkańcy 

Włocławka, działające tutaj organizacje, stowarzyszenia, firmy oraz instytucje, 

wolontariusze, państwo radni i wszyscy, którzy choćby najdrobniejszym gestem, 

wsparciem rzeczowym, lokalowym czy po prostu swoją obecnością starają się 

pomagać potrzebującym. Oddolne inicjatywy związane z pomocą uchodźcom można 

znaleźć na naszej stronie facebookowej: Włocławek dla Ukrainy. Pod tym adresem 

znajdują się informacje o akcjach pomocowych: dowiedzieć się można gdzie, kiedy i 

w jakich godzinach można przekazywać dary dla uchodźców. Natomiast od 16 marca 

działa system rejestracji dla uchodźców z Ukrainy. We Włocławku system do 

nadawania numeru PESEL czynny jest w godzinach pracy Urzędu Miasta. W holu 

byłego hotelu Ratuszowego przy ul. Bojańczyka zorganizowany został punkt 
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informacyjny, którego zadaniem jest między innymi uporządkowanie zapisów do 

systemu rejestracji. 14 marca przesłano do Wojewody KujawskoPomorskiego 

wniosek o przyznanie środków na realizację zadania w ramach projektu „Pod 

białoczerwoną”. Prezydent Miasta przypomniał, że założeniem projektu jest zakup z 

montażem masztu i flagi narodowej. Maksymalna kwota przewidziana do 

dofinansowania wynosi 8 tys. zł. 24 marca w Toruniu podpisano list intencyjny 

dotyczący turystycznego Szlaku Kopernikowskiego, który docelowo ma przebiegać 

między innymi przez Włocławek. Plany dotyczące wytyczenia i uruchomienia szlaku 

mają związek z faktem, że w przyszłym roku będziemy obchodzić 550 rocznicę 

urodzin Mikołaja Kopernika. W minioną sobotę, 26 marca wieczorem można było 

zauważyć, że na godzinę została wyłączona iluminacja mostu im. Edwarda 

Śmigłego-Rydza. W ten sposób Włocławek podobnie jak w poprzednich latach wziął 

udział w tegorocznej akcji Godzina dla Ziemi WWF. Rozpoczęte zostały prace nad 

Planem Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Włocławskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Kujawy 2035. Chodzi o stworzenie w całym obszarze 

zintegrowanego systemu mobilności, który pozwoli na komfortowe, szybkie i 

przyjazne dla środowiska podróże. 7 kwietnia o godzinie 17: 15 w Kawiarni 

Obywatelskiej odbędzie się spotkanie warsztatowe mające na celu ocenę obecnej 

sytuacji i diagnozę potrzeb mieszkańców w tym obszarze. W trybie przetargu 

wybrano wykonawcę przebudowy nieruchomości przy ul. 3 Maja 18. Inwestycję 

zrealizuje spółka Kamaro z Gdańska. Umowa została podpisana 23 marca. Koszt 

prac, które zostaną zrealizowane w ciągu 270 dni od dnia zawarcia umowy wyniesie 

prawie 9 mln zł. Przy ul. 3 Maja 18 w ramach Gminnego Programu Rewitalizacji 

powstanie Centrum Aktywizacji i Przedsiębiorczości. 18 marca zawarta została 

umowa na przebudowę ulicy Planty I. Wykonawcą jest Firma „DROGTOM”, wartość 

brutto umowy to ok.: 1 mln złotych. Termin realizacji: 60 dni kalendarzowych od dnia 

zawarcia umowy. Realizowany jest program profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV). Do końca czerwca przewidziane jest zakończenie 

cyklu szczepień 75 dziewcząt. W tym celu 23 marca ogłoszono konkurs ofert na 

realizatora programu. W ramach kontynuacji projektu pn. „Kujawsko-pomorskie 

samorządy bez barier dostępne dla wszystkich” 9 marca 2022 r. zawarto umowę ze 

spółką Altix sp. z o.o., której przedmiotem jest zakup i dostawa sprzętu dla Urzędu 

Miasta Włocławek, likwidującego bariery architektoniczne i komunikacyjne. Będzie to 

wyposażenie o łącznej wartości ponad 18 tys. zł, w tym m.in. krzesło ewakuacyjne, 

urządzenie do obsługi osób słabosłyszących, tabliczki brajlowskie z wypukłym 

piktogramem, system wezwania asysty. Dostawa sprzętu ma nastąpić w kwietniu. Od 

1 marca 2022 r. w ramach nieodpłatnych porad prawnych prowadzone są dyżury 

specjalistyczne. W ramach tych dyżurów w poniedziałki przy ul. Mechaników 1 oraz 

we wtorki przy ul. Żabiej 12a udzielane są porady z zakresu prawa rodzinnego. 

Natomiast we wtorki przy ul. Długiej 28 można zasięgnąć porad z prawa 

spadkowego. 1 marca w Urzędzie Miasta nastąpiła zmiana sposobu składania ofert 

w otwartych konkursach ofert oraz w trybie pozakonkursowym. Składanie ofert 

odbywa teraz się poprzez generator wniosków WITKAC.pl Tym samym Włocławek 

dołączył do wielu miast w Polsce używających takiego systemu do składania, 
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analizowania oraz oceny ofert konkursowych. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

Prezydent Miasta poinformował, że w dniach 9 i 10 kwietnia na Zielonym Rynku 

odbędzie się tradycyjny, Włocławski Jarmark Wielkanocny. Imprezie będzie 

towarzyszył Festiwal Smaków Food Trucków. W związku z tym, Prezydent Miasta 

serdecznie zaprosił mieszkańców z rodzinami, jak również państwa radnych na to 

wydarzenie. 

 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności w okresie międzysesyjnym.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radny Pan Daniel Tobjasz 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 

• Prezydent Miasta Pan Marek Wojtkowski 

• Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal  

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal  

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

• Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 
Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza na terenie miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydziału Środowiska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 

powietrza na terenie miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

• Dyrektor Wydziału Środowiska Pani Monika Szudzikowska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 

powietrza na terenie miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

BRAK GŁOSU (3) 

Jarosław Hupało, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 
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Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2022 rok. 
 

Ad. 5 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022 2038. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2022 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 2038 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 2038. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 
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• radny Pan Janusz Dębczyński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania 
zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej prognozie 
finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu Miasta Włocławek 
związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych w celu 
realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 
zbrojnym na terytorium tego państwa wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na rzecz 
obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 
 

Wprowadzenia do uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek 

do dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w 

wieloletniej prognozie finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu 
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Miasta Włocławek związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów 

inwestycyjnych w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa wraz z autopoprawką oraz 

do uchwały w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na 

rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa dokonała Skarbnik Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie 

zagadnienia będące przedmiotem obydwu projektów uchwał. Pani Skarbnik 

poinformowała, że regulacje zawarte w przedmiotowych uchwałach mają na celu 

sprawną realizację zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy a także 

określają zakres pomocy finansowej oraz rzeczowej przeznaczonej na wsparcie 

obywateli Ukrainy. Odniosła się także do wprowadzonej autopoprawki do uchwały, 

określającej termin obowiązywania upoważnienia Prezydenta Miasta do 

dokonywania zmian budżetowych oraz w WPF do dnia 30 czerwca br.  

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania 

zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej prognozie 

finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu Miasta Włocławek 

związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych w celu 

realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Także Uchwałę w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na 

rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania 

zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej prognozie 

finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu Miasta Włocławek 

związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych w celu 

realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na rzecz 

obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka JuraWalczak, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie przyjęcia od Wojewody KujawskoPomorskiego niektórych zadań 
z zakresu administracji rządowej, dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie 
Miasta Włocławek w 2022 roku. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał Pan 

Włodzimierz Oborski Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia od Wojewody KujawskoPomorskiego niektórych zadań 

z zakresu administracji rządowej, dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie 

Miasta Włocławek w 2022 roku rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody KujawskoPomorskiego niektórych zadań 

z zakresu administracji rządowej, dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie 

Miasta Włocławek w 2022 roku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie wystąpienia, za pośrednictwem Wojewody Kujawsko-
Pomorskiego, do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o 
zniesienie urzędowych nazw części miasta Włocławek bez określonej lokalizacji 
przestrzennej. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały 

dokonała Pani Małgorzata Szymańska Dyrektor Wydziału Geodezji i Kartografii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie wystąpienia, za pośrednictwem Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego, do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o 

zniesienie urzędowych nazw części miasta Włocławek bez określonej lokalizacji 

przestrzennej rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wystąpienia, za pośrednictwem Wojewody 

KujawskoPomorskiego, do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 

o zniesienie urzędowych nazw części miasta Włocławek bez określonej lokalizacji 

przestrzennej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej Biblioteki Publicznej im. 
Zdzisława Arentowicza we Włocławku oraz dokonania zmian w statucie Miejskiej 
Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza we Włocławku. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Kulińska Kierownik 

Referatu Kultury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej Biblioteki Publicznej im. 

Zdzisława Arentowicza we Włocławku oraz dokonania zmian w statucie Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza we Włocławku rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej Biblioteki Publicznej im. 

Zdzisława Arentowicza we Włocławku oraz dokonania zmian w statucie Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 
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Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Janusz Dębczyński, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Miasto Włocławek w roku 2022. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Pan Łukasz Pszczółkowski Dyrektor 

Wydziału Sportu i Turystyki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miasto Włocławek w roku 2022 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miasto Włocławek w roku 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

12. Uchwała w sprawie pomników przyrody. (Punkt zdjęto z porządku obrad) 
 

 Ad. 13 

Uchwała w sprawie przyjęcia "Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska 
przed hałasem dla miasta Włocławek na lata 2020 2021". 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały dokonała Pani 

Monika Szudzikowska Dyrektor Wydziału Środowiska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia "Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska 

przed hałasem dla miasta Włocławek na lata 2020 2021" rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia "Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska 

przed hałasem dla miasta Włocławek na lata 2020-2021"..  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały dokonała Pani 

Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. 
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Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław 

Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek..  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 15 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 
pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 
Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 
zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 
opiekuńczo-wychowawczych, za rok 2021. 

Sprawozdanie za rok 2021 z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku przedstawiła Pani Stanisława Matejska Zastępca Dyrektora MOPR. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 

pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 

zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 

opiekuńczo-wychowawczych, za rok 2021 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 

pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 

zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 

opiekuńczo-wychowawczych, za rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 
2021. 
 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

Z uwagi na zbieżność zagadnień oraz tematyki zawartej w przedłożonych 

materiałach wprowadzenia do obydwu uchwał dokonała Pani Elżbieta Dynarska 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 

2021 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

 

Także Uchwałę w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 
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Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 

2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 



25 

 

Uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

Stanowisko w sprawie przekazania skargi, które zostało wypracowane i 

zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie przekazania skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 19 

 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XLVI sesji Rady Miasta skierowali: 

 

• radny Pan Jacek Buława, 

• radny Pan Piotr Czarnecki, 

• radny Pan Janusz Dębczyński, 

• radny Pan Andrzej Gołębieski, 

• radna Pani Wanda Muszalik, 

• radny Arkadiusz Piasecki, 
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Ad. 20 

Informacje i komunikaty. 
 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta przypomniał Radnym o 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2021 rok. Poinformował, że 

oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch 

egzemplarzach w terminie do dnia 29 kwietnia 2022 r. do Biura Rady Miasta. 

 

Ad. 21 

 Zamknięcie obrad. 

 
Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady XLVI sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w 

dniu 29 marca 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Piotr Kowal 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


